
Acta de la sessió  del Consell  de Districte 
Marítim

Data: 20 de setembre de 2021
Número: 03/2021
Caràcter: Ordinari
Hora: 19:00h
Lloc: Saló d'Actes CC «la Marina»

assistixen:

Mari Carmen Ribera Soriano Presidenta

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor Partit Popular)

Esteban Ventura Martí Vocal (Regidor Ciutadans)

Vicent Ortiz Vocal (Veí Designat Alcaldia)

Lidón Ribera Soriano Vocal (Veïna)

Matilde Ramos Alonso Vocal (Veïna Designada Alcaldia)

Rosana Monserrat Forés Vocal (Representant Unides Podem)

Juan Gallén Gallén Vocal (Representant Partit Popular)

José Carlos Mas Vocal (AA.VV. Meridiano)

Manuel Ferrara Portolés Vocal (AA.VV. Camí Fondo)

Pablo Boters Agost Vocal (AA.VV. Plana Entrilles)

Tica Palau Campos Vocal (AAVV El Faro)

Ana Raga Cases Vocal (Representant AMPA CEIP El Pinar)

Nacho Gavara Vocal (Representant VOX)

Marisa Miralles Cumba Vocal (AC Coral Polifónica Sant Pere)

Roman Simó Gómez Secretari

No assistixen:Esther Giner Hidalgo  (Vocal – Veïna), Manuel Gonzalez Galván ( Vocal
AAV Marjalería), Jesus Martín – Lorente Moralada (Vocal - Representant Ciutadans) i
Manuel Peña Sanz (Vocal - Representant PSPV).

Excusen  la  seua  assistència:  Sergio  Mateu  Jaimejuan  (Vocal  -  Representant
Compromís) i Vicent Bonachera Forner (Vocal AC Grup Scout) i Tònica Miralles Cumba
(Vocal AC Unió Musical del Grau).
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Orde del dia:

1.- Aprovació Acta Sessió Extraordinària 7 de juny 2021.

2.- Noves Mesures COVID

3.- Bandera Roja i Col·lector

4.- Precs i preguntes

En el Saló de Reunions del Centre Cultural “La Marina” del Grau de Castelló,
sent les  19:00h del dia  20 de setembre de 2021, sota la presidència  de la Il·lma
Senyora  tinent  d'alcalde,  la  senyora Mari  Carmen Ribera  Soriano,  es  reunixen els
senyors i senyores abans mencionats a fi de celebrar sessió ordinària del Consell de
Districte Marítim, amb la meua assistència com a secretari delegat del districte per a
donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedix a iniciar la
sessió. 

1.- APROVACIÓ SI ÉS PROCEDENT ACTA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA 7 DE JUNY 2021.

La Sra. Presidenta va preguntar els presents si tenien alguna objecció que fer
a la redacció de l'acta de la passada sessió, celebrada el 7 de juny de 2021.

No havent-hi cap objecció, s'aproven per unanimitat.

2.- NOVES MESURES COVID

La Sra Presidenta informe els presents de les noves mesures de prevenció del
COVID establides per la 1GVA:  

 Fi de la limitació de la Mobilitat Nocturna: Decau el toc de queda.

 Reunions:  Desapareix el límit de persones en cases o carrers.

 Reobertura oci noctun: Fins a les 02:00h am. Sense ball. Aforament 100%
terrassa i 50% interior.

 Hostaleria  i  restauració: Obertura  fins  a  la  01:00 am.  Aforament  100%
terrassa i 50% interior. 10 personal màxim per taula.

La  Sra Presidenta va indicar als presents que les dites mesures entrarien en
vigor a partir del dia següent, dimarts 8 de juny.

3.-  BANDERA ROJA I COL·LECTOR.

La Sra Presidenta va informar els presents sobre el hi problema hagut durant
les anteriors pluges respecte a l'abocament d'aigües residuals en la platja.

Va informar de que a pesar que en les dites dates no havia plogut molt en el
Grau si ho havia fet en Benicassim, la qual cosa va provocar que la depuradora del dit
municipi no poguera fer front a tot el volum d'aigua que li entrava, per la qual cosa

1 Generalitat Valenciana
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l'excedent d'aigües que la depuradora no va poder tractar es van abocar directament
en la Platja del Serreual que és on té l'eixida dita depuradora. En quant es va detectar
el problema, es va hissar la bandera roja i es va prohibir l'accés a la zona afecta fins
que es va haver solucionat. 

Al problema de la depuradora es va afegir el del col·lector de la pineda, que en
les mateixes dates va patir una avaria degut a la qual el bombament funcionava de
manera inversa, és a dir, que en compte d'expulsar les fecals cap al mar les espentava
cap a terra. Es va posar en marxa una altra bomba de buidatge, però també estava
espatlada, per la qual cosa es lent un temps a resoldre el problema.

Estes dos avaries juntes van provocar que durant uns quants dies l'accés al
mar en  les tres platges del Grau estiguera prohibit a causa de la presència d'aigües
fecals.

Va  afegir  que  la  platja  de  Benicassim,  des  del  pirulí  fins  a  la  Taverna  “el
Pollastre” també va estar amb bandera roja durant diversos dies a causa del mateix
motiu.

4.-  PRECS I PREGUNTES

La Sra Marisa Miralles es va queixar sobre la neteja de les platges del Grau. Va
dir que només es netejava l'arena de la vora de la platja i que açò s'hauria de corregir.

Va  contestar  la  Sra  Presidenta que  la  dita  activitat  estava gestionada  pel
departament de neteja de què era responsable el regidor Igansi García, i  que ella
mateixa li traslladaria la seua queixa.

El  Sr.  Boters   es va queixar del  problema dels mosquits i  reclam solucions
urgents

La Sra. Presidenta va contestar que era un problema que no succeïa feia anys,
provocat per les pluges i les altes temperatures, però que s'estaven prenent totes les
mesures que permet la llei.

El Sr. Ferrara  es va queixar de la neteja en la marjal i dels abocadors il·legals,
reclamant a més que s'augmentara la vigilància.

Va  contestar  la  Sra.  Presidenta  que  ja havien  era  un  tema  que   ja  s'ha
comentat moltes vegades i que l'ajuntament fa el que pot, però que és molt difícil de
resoldre.

La  Sra. Monserrat es va queixar de la brutícia de la séquia del “Pontet”. Va
afegir que des del pontet cap a Castelló fa mes de 20 anys que no es neteja i que és
vergonyós que una séquia municipal estiga en este estat.

La Sra. Presidenta va dir que transmetria la seua queixa a Fernando Navarro.

Va preguntar el  Sr. Ferrara quants anys feia que no es netejava la séquia “en
Trilles”.

Va contestar la Sra. Presidenta que ho desconeixia i que transmetria la seua
queixa al departament corresponent.

El  Sr. Mas es va tornar a queixar de la brutícia dels reguerons i va tornar a
reclamar que es netejaren.

La  Sra.  Marisa  Miralles es  va  queixar  de  que  a  les  nits  els  desaigües
desprenien molt olor.
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La Sra Raga es va queixar novament de la falta de neteja de la piscina del Parc
de la Pineda, la qual cosa provocava que fóra una immensa viver de mosquits.

La Sra presidenta va contestar que es passaria nota al Patronat d’Esports.

El Sr. Guillamón va comentar que alguns veïns que viuen junt amb el parc de
la Panderola  li  han comentat  que els  problemes que causa el   pipicán quan plou
seguixen sense solucionar-se.

Va contestar la Sra presidenta que els tècnics ho havien revisat i van arribar a
la conclusió que els dits  problemes eren deguts que al realitzar la remodelació del
parc s'havien tapat diversos embornals,  i  que segurament hi  haurà en el  PIRECAS
2022 una partida destinada a solucionar-ho.

El  Sr  Guillamón es  queixe  de  l'escassa  neteja  este  estiu  en  el  Grau,  Va
reclamar  que  es  realitzaren mes  sovint  les  neteges  amb aigua  a  pressió  tant  els
carrers com els contenidors.

I sent les 21 hores de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més
assumptes que tractar, la Sra. Presidenta alça la sessió, de tot això, com a Secretari En
done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb a la Sra. Presidenta
del Consell Municipal de Districte Grau.
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